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In this powerful, epic biography, David McCullough unfolds the adventurous life
journey of John Adams, the brilliant, fiercely independent, often irascible, always
honest Yankee patriot who spared nothing in his zeal for the American Revolution; who
rose to become the second president of the United States and saved the country from
blundering into an unnecessary war; who was learned beyond all but a few and
regarded by some as "out of his senses"; and whose marriage to the wise and valiant
Abigail Adams is one of the most moving love stories in American history. This is history
on a grand scale -- a book about politics and war and social issues, but also about
human nature, love, religious faith, virtue, ambition, friendship, and betrayal, and the
far-reaching consequences of noble ideas. Above all, John Adams is an enthralling,
often surprising story of one of the most important and fascinating Americans who
ever lived.

作者介绍: 

戴维·麦卡洛1933年生于宾夕法尼亚州匹兹堡，先在当地受教育，后来上了耶鲁大学
。他的著作还有《杜鲁门》、《勇敢的伙伴》、《马背上的清晨》、《海间路》、《伟
大的桥》、《约翰斯托恩·弗勒德》。他获过普利策奖（1993年《杜鲁门》）、弗朗
西斯·帕克曼奖和《洛杉矶时报》评选的佳作奖，而且凭他撰写的历史传记两度获国家
图书奖。
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书评

开始是每天二三十页地读。昨天在飞机上一口气读了两百页，看来还是在飞机上读书有
效率，呵呵。读到最后一章了，写点杂想。
对于有兴趣了解美国开国历史的读者，这是一本好书。建议读前再去wiki以下美国国父
们的简介。 Wiki了一下美国总统的排名，John Adams 在09年调查...  

-----------------------------
美国版《建国大业》 缘起：
林达的近距离看美国系列之四，《如彗星划过夜空》“告别古典政治”一章节中，有介
绍 John Adams 的部分内容。 —————— 由此，我注意到了HBO的历史迷你剧John
Adams……（以下复制自该电视片介绍） HBO的历史迷你剧John Adam...  

-----------------------------
准备一边看一边写. 1. The Fury 64% - 1790, Adams returned from overseas after 10
years away serving in Paris, Holland, and London as one of the first US diplomat, now
serving as first Vice President to Washington. Yesterday saw this tweet from Stephen
Co...  

-----------------------------
不拉票，不依附于政党，为国家利益而不是政党利益、个人利益服务的总统，只有两任
。它迅速的退化了，所以说，梦想终究是梦想，现实总归是现实。另外，记着要融入那
个圈子，这一点非常重要！  
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